
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 4, 24/25 

Måndagen den 4 november 2024, kl. 18.00 

hos Agneta Månsson, Hålehöjsvägen 8 

Närvarande: Annika Hallqvist, Agneta Månsson, Mats Wallgren, Maria Nordh,  

Lena Nydahl, Fredric Ferrari och Andreas Rebert 

  

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 3 24/25 

Föregående protokoll godkändes.  

 

§ 2 Ekonomisk rapport / bankbyte 

Agneta redogjorde för byalagets ekonomi. Aktuellt saldo var 52 629 kronor. 

Agneta och Annika kommer att ha möte med Sparbanken Skåne den 5 

november då bankbytet förhoppningsvis slutförs.  

 

Agneta föreslog att föreningens bokföring framöver sker via en enkel 

kassabok där inkomster och utgifter redovisas och kvitton noggrant sparas.  

 

§ 3 Tillgångar i Viarps vilande byalag 

Torbjörn Lundahl behöver tillfrågas om det finns tillgångar i Viarps vilande 

byalag som ska överföras till Simris-Viarps byalag efter samgåendet. Agneta 

och Annika ska passa på, då de har möte med banken, att fråga om hur vi 

praktiskt behöver gå till väga för att överföra eventuella bankmedel.  

 

§ 4 Medlemskap / inbetalningsavi för 2025 

Andreas visade ett förslag på inbetalningsavi som godkändes. Vi behöver 

dock avvakta bankbytet för att vara säkra på vilket bankgiro som ska anges i 

avin. När detta är klart hjälps vi åt att dela ut avin i alla postlådor i Simris och 

Viarp. En digital kopia kommer även skickas ut via e-post.  

 

§ 5 Energigemenskaper 

Byalaget gjorde, på uppdrag från Lena Rainer på Sveriges Energigemenskaper, 

ett utskick den 26 september för att undersöka om det fanns ett intresse i 

våra byar för att veta mer om energigemenskaper. Andreas redogjorde för 

denna undersökning. Det var total 46 hushåll som anmälde intresse vilket 

Lena Rainer tyckte var en bra uppslutning.  

 

Annika följer upp med Lena Rainer för att se när och hur ett 



informationsmöte kan ske.  

 

§ 6 Julmarknad / Österlen.se 

Det blir ett nytt möte med Simris Trädgård klockan 11 den 5 november. Då 

behöver det bestämmas hur många utställare det finns plats för så att alla 

tilltänkta kan kontaktas. Vi behöver även kolla om vi behöver hjälpa till med 

att ordna bord.  

 

Byalaget ska sälja grillad korv vid detta tillfälle. Mats har redan kollat med 

Willys om de kunde sponsra, men det kunde de tyvärr inte. Han ska även 

kolla med Coop och Ica Brunnshallen.  

 

Agneta föreslog att vi kunde ha ett lotteri på julmarknaden där utställarna 

skänker varsin produkt som vinst. Intäkterna från lotteriet går till byalaget. 

 

Andreas har sedan tidigare kontaktat Österlen.se för att se om de kunde 

skriva om julmarknaden. Det krävs att man blir medlem för att få skriva om 

ett evenemang. För ideella föreningar är kostnaden 1500 kronor plus moms 

per år. Vi valde att inte bli medlemmar utan att i stället sprida information om 

julmarknaden via sociala medier. Anderas gör ett inlägg på byalagets 

Facebookgrupp som vi sedan får hjälpas åt att dela i andra grupper.  

 

§ 7 Nästa informationsbrev: Julmarknad / Lucia / Nyårsafton 

Andreas tar fram ett informationsbrev som skickas ut via e-post minst två 

veckor innan julmarknaden. Mats hjälper till att sätta upp informationsbrevet 

vid samlingsplatser för postlådor.  

 

§ 8 Trafiksituationen / Svar från Länsstyrelsen och Trafikverket 

Varken Trafikverket eller Länsstyrelsen anser det nödvändigt med några 

åtgärder utan de avvisar våra förslag på förbättrande åtgärder för väg 1536 

genom Viarp. Skäl som anges är att det inte anses som tättbebyggt område 

och att förhållandena på platsen inte motiverar en sänkt 

hastighetsbegränsning. De påtalar också att det alltid är föraren som har 

ansvaret att anpassa sin körning efter rådande omständigheter såsom vägens 

utformning, väderförhållanden och andra trafikanter. 

 

Det är inte mycket mer vi kan göra i dagsläget. Om tillfälle ges framöver får vi 

fortsätta påtala att vi upplever trafiken som ett problem och att åtgärder 

behövs.  

 



§ 9 Övriga frågor 

 

a. Hastighet vid busshållplatsen på Gärsnäsvägen 

Agneta påpekade att vi fortsatt måste jobba med att försöka få till en 

hastighetssänkning vid busshållplatsen på Gärsnäsvägen.  

 

b. Skrivelse till kyrkorådet 

Agneta föreslog att byalaget tar fram en skrivelse till kyrkorådet för att 

uttrycka vår önskan om att kyrkan ska förbli tillgänglig för aktiviteter 

som begravningar, dop med mera. Det ska även framföras att vi är 

oroliga att en kyrka som inte värms upp på sikt riskerar att leda till 

skador. Agneta tar fram ett förslag på skrivelse. 

 

c. Inköp till Lucia 

Vi godkände i efterhand att byalaget står för kostnaden för inköp av 

ljuskronor till Luciafirandet. Det betonades dock att det finns ett beslut 

sedan tidigare att kostnader först ska godkännas av styrelsen. Detta 

beslut måste vi se till att följa framöver. En budget kommer tas fram 

som ska förenkla beslut om vilka kostnader vi kan acceptera. 

 

§ 10 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte äger rum torsdagen den 13 februari kl. 18.30 hos Maria Nordh. 

Mötet avslutades och vi tackade Agneta för gott kaffe och goda kakor. 

 

 

Annika Hallqvist     Andreas Rebert 

Ordförande      Sekreterare 

 


